
RECULL
DE PREMSA

Dimecres,
29 de gener de 2020



32 | Comarques Gironines | ALT EMPORDÀ EL PUNT AVUI
DIMECRES, 29 DE GENER DEL 2020

11
82

80
-1

15
39

43
w

Una nova xarxa de bio-
massa a Roses donarà
servei de calefacció i ai-
gua calenta a la piscina
municipal, al pavelló poli-
esportiu i a l’estadi del
Mas Oliva. Avui comença
la construcció d’un edifici
nou de 130m² on hi haurà
les instal·lacions, al cos-
tat de la zona esportiva.

L’objectiu és reduir les
emissions de CO2 i acon-
seguir un important estal-
vi energètic. Segons
l’Ajuntament, l’actuació
permetrà un estalvi anual
de 174 tones de CO2 i de
767.000 kWh anuals de
gas. La producció de calor

es farà per mitjà de la cre-
mada de biomassa fores-
tal. El consum estimat és
de 267 tones d’estella pro-
vinent de boscos gestio-
nats de manera sosteni-
ble.

A l’edifici, que serà a
l’aparcament posterior de
la zona esportiva, hi haurà
un espai destinat a la sitja i

la sala de calderes i un es-
pai d’accés per a les bo-
ques de descàrrega pneu-
màtica. L’Ajuntament
preveu possibles amplia-
cions futures per abastar
més edificis municipals.

El projecte, que té un
cost final previst de
590.000 euros, està cofi-
nançat entre l’Ajunta-

ment de Roses, el fons eu-
ropeu de desenvolupa-
ment regional (Feder) i la
Diputació de Girona.

Més actuacions
Més enllà de la instal·lació
d’aquesta xarxa de bio-
massa, l’Ajuntament de
Roses prepara treballs
per millorar l’eficiència
energètica dels edificis
que formaran part
d’aquest circuït. En con-
cret, se substituiran 54
punts de llum per leds al
pavelló poliesportiu. Tam-
bé es seguirà el mateix
procediment a l’estadi
Mas Oliva, on es canvia-
ran els 20 focus actuals
per focus d’il·luminació
led. ■

a La instal·lació es farà al costat de la zona esportiva municipal a Abastarà de
calefacció i aigua calenta el pavelló, la piscina municipal i el camp de futbol

Roses vol reduir les seves
emissions de CO2 amb una
nova xarxa de biomassa

Isaac Navarra
ROSES

590.000
euros serà el cost de la cons-
trucció i la posada en marxa
de la xarxa de biomassa, fi-
nançada en part pel Feder.

174
tones de CO2 es deixaran
d’emetre a l’atmosfera
amb la xarxa de biomassa,
segons l’Ajuntament.
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Les xifres

La zona esportiva de Roses, on es construirà el nou edifici per instal·lar-hi la central i la xarxa de biomassa ■ AJ. DE ROSES

“Roses mola?” és la pre-
gunta que la Comissió Jo-
ve de Roses està fent
aquests dies als joves del
municipi a través d’una
campanya a les xarxes so-
cials i enquestes en línia.
La campanya té com a ob-
jectiu convidar el jovent a

assistir a una trobada pro-
gramada al centre d’activi-
tats joves de Roses (CAR
Jove), el proper dissabte 1
de febrer (a les quatre de la
tarda).

Amb aquesta trobada
es vol donar veu als joves
del municipi a través d’un
espai comú on puguin par-
lar de les seves inquietuds
i necessitats i recollir pro-

postes que, posterior-
ment, es traslladaran a
l’Ajuntament. En la matei-
xa dinàmica la comissió
ha posat en marxa una en-
questa en línia en què es
plantegen consultes sobre
aspectes diversos del mu-
nicipi, com ara inclusió,
activitats culturals, espor-
tives i lúdiques, salut i ben-
estar, medi ambient, edu-

cació, formació i ocupació
o habitatge.

La Comissió Jove de Ro-
ses està formada per una
dotzena de nois i noies re-
presentatius del jovent ro-
sinc, amb participants de
diferents perfils i edats, ni-
vells d’estudis, ocupacions
laborals, procedències i
cultures; constitueixen el
“grup motor” entorn del
qual s’inicia l’elaboració
del nou pla local de joven-
tut, encarregat de marcar
les actuacions i polítiques
que s’han de dur a terme
en matèria juvenil durant
els propers quatre anys al
municipi de Roses. ■

Pregunten als joves
rosincs si Roses “mola”
E.C.
ROSES

La Fundació Salut Empor-
dà (FSE) ha estat distingi-
da pel seu baix índex de si-
nistralitat laboral. El reco-
neixement, atorgat per la
mútua Asepeyo, valora la
política de seguretat i sa-
lut de la institució mitjan-
çant el seu pla de preven-

ció i es concreta amb el
que es coneix com a “bo-
nus malus”, un incentiu
econòmic que ofereix la
Seguretat Social a les em-
preses que redueixen la si-
nistralitat laboral. La FSE
té una plantilla de 891 per-
sones entre tres centres:
Hospital de Figueres, cen-
tre sociosanitari Bernat
Jaume i ABS l’Escala. ■

Redacció
FIGUERES

Guardó a la Fundació
Salut Empordà
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ANNA FONT FIGUERES

■El Parc de Bombers de Figueres
encara té obres pendents per
completar el projecte de reforma
i construcció de noves instal·la-
cions que es  va iniciar el  i
que el  es van donar per fina-
litzades. Queda pendent el tanca-
ment i la pavimentació dels patis
exteriors i de la cotxera dels bom-
bers, i Infraestructures de la Ge-
neralitat ha tret a concurs públic,
per valor de . euros, el con-
tracte per a l’assistència tècnica
per la redacció d’aquest projecte
d'obra. 

El termini d’aquest contracte és
de quatre mesos, i a partir d’ales-
hores s’iniciaria el procés de re-
dacció del projecte per tal que en
els propers mesos es pugui licitar
i desencallar finalment els treballs
pendents. 

Es tracta d’un pas més per a la
millora de les condicions laborals
de la plantilla de bombers a Figue-
res, així com l’adequació de les
instal·lacions del Parc, ubicat al
carrer del Compositor Serra, se-
gons ha explicat el representant
de la UGT Bombers Sergio Carre-
tero. Des del sindicat, expliquen
que aquests treballs ja estaven
previstos però que encara no s’ha-
vien arribat a executar i recorden
que la reforma a dia d’avui està

inacabada. 
La reforma, que es va donar per

finalitzada el setembre del ,
està inacabada i el tancament de
les cotxeres i la pavimentació dels
patis exteriors completarà la
transformació del Parc de Bom-
bers. 

Reivindicat pels bombers
De fet, en diverses ocasions, des
del cos de bombers s’havia posat
de manifest que faltava pavimen-
tar l’exterior del parc, deficiències
a les cotxeres i la tanca perimetral.
Ara aquest nou projecte haurà de
definir finalment com s’executen
aquests treballs. 

El cos va estrenar les instal·la-
cions  completament reformades
l’octubre del . Els treballs de

construcció del nou parc van co-
mençar el juliol del . Mentre
van durar les obres, els efectius
van ser traslladats en barracons al
pati exterior. 

Es tracta d’una obra que es va
executar després d’anys de recla-

macions per dignificar el recinte
dels bombers a Figueres, que
dona servei a tota la comarca. Es
va realitzar en dues fases i amb
una inversió d’, milions d’eu-
ros. En una primera es va actuar a
les cotxeres i consistent en la crea-

ció d’espais annexos i una segona,
que va suposar l’enderroc de part
de les instal·lacions i que va per-
metre aixecar un edifici de dues
plantes amb amb dependències
com ara la cuina, la sala d'estar i
les habitacions.

La Generalitat treu a concurs el contracte per a l’assistència tècnica en la redacció del projecte de tancament i pavimentació
del pati exterior Els treballs formen part de la renovació de les instal·lacions iniciada l’any 2017 i que estava inacabada

Millores al Parc de Bombers de Figueres
per completar la reforma iniciada el 2017

La transformació
del Parc de
Bombers de
Figueres es va
executar després
d’anys de
reclamacions  

L’accés al Parc de Bombers de Figueres, pendent d’asfaltar (arxiu). CONXI MOLONS

DdG GARRIGÀS

■ L’Ajuntament de Garrigàs tras-
lladarà la seu a un altre edifici per
resoldre els problemes d’accessi-
bilitat i millorar l’atenció i el servei
a la ciutadania. Es traslladarà a
l’edifici  d’octubre, un espai po-
livalent que actualment acull el
centre sociocultural, el consultori
mèdic i la llar. 

L’espai on es dona servei ara és
un edifici de tres plantes de reduï-
des dimensions. 

Entre les millors que aportarà
el trasllat, l’ajuntament va desta-
car en una presentació pública,
que hi haurà una ampliació de
 a  metres quadrats. A més,
el personal tindrà més proximitat
perquè estaran al mateix espai. 

El canvi suposarà millorar l’efi-

ciència i l’estalvi energètic perquè
l’edifici  d’octubre està connectat
a la xarxa de calor de biomassa, on
es preveu la instal·lació de pla-
ques solars fotovoltaiques per a
l’autoconsum que faran l’edifici
més a autònom i sostenible.

El projecte total té un cost

 previst de . euros, dels
quals el  els aportarà la Dipu-
tació de Girona i la resta es finan-
çaran amb fons propis de l’Ajun-
tament. 

La previsió és tenir les obres en-
llestides a finals d’aquest mateix
any. 

Garrigàs traslladarà la seu de
l’Ajuntament a un nou edifici
El canvi ha de permetre
resoldre els problemes
d’accessibilitat i millorar
l’atenció a la ciutadania

L’edifici actual de l’Ajuntament de Garrigàs. GOOGLE

DdG ROSES

■L’Ajuntament de Roses comen-
ça demà a la zona esportiva de Ro-
ses les obres de construcció d’una
xarxa i central de producció de ca-
lor per caldera de biomassa, que
permetrà donar servei de calefac-
ció i aigua calenta a la Piscina Mu-
nicipal, al Pavelló Poliesportiu i a
l’Estadi del Mas Oliva. El projecte,
que compta amb un pressupost
de . euros i està finançat
pel fons FEDER, suposarà un im-
portant estalvi energètic i d’emis-
sió de CO i té en compte  possi-
bles ampliacions per poder in-
cloure altres instal·lacions muni-
cipals en un futur. 

El projecte té per objectiu asso-

lir una doble millora: l’estalvi
energètic i la reducció de les emis-
sions de gasos d’efecte hivernacle
a l’atmosfera. Concretament, l’ac-
tuació permetrà un estalvi anual
de  tones de CO (l’equivalent
a les emissions de  vehicles),
així com un estalvi de . kwh
per any de gas. La producció de
calor es realitzarà amb biomassa
forestal, amb un consum anual
previst de  tones d’estella fo-
restal provinent de boscos gestio-
nats de manera sostenible. 

Les obres està previst que co-
mencenin avui amb el tancament
de la zona de treball on es cons-
truirà el nou edifici que acollirà la
instal·lació. Es tracta d’una edifi-
cació de  m que inclourà l’es-
pai destinat a la sitja, sala de cal-
deres i un espai d’accés per a les
boques de descàrrega pneumàti-
ca. Es faran altres obres per millo-
rar l’eficiència energètica en els
edificis esportius. 

Roses tindrà calder
de biomassa per a tres
equipaments esportius
El projecte té un pressupost
de 590.000 euros, està
finançat pel fons FEDER i
suposarà un estalvi energètic
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EFE ROSES

■ Maverick Viñales, tercer classi-
ficat en l'últim Campionat del
Món de MotoGP, continuarà lligat
a Yamaha després d'haver estès el
seu vincle dos anys més, fins al
. En un comunicat fet públic
ahir, Yamaha va confirmar l'am-
pliació del contracte del pilot gi-
roní, de qui va destacar «el seu
magnífic pilotatge, la seva moti-
vació i consistència».

«Estic extremadament feliç
perquè sento Yamaha com el meu
equip», va dir Viñales. El pilot de
Roses va afegir que «sento que es-
tem avançant en la direcció
 correcta i per a mi era molt impor-

tant fer aquest anunci abans de
l'inici de la temporada. Estic alta-
ment motivat. Vull estar concen-
trat a fer-ho bé aquest any, sense
perdre el temps pensant en el
meu futur», va explicar.

Viñales va comentar que no hi
havia cap raó per la qual no seguir
en el seu actual equip, després
d'assegurar la seva continuïtat el
 i . «Yamaha m'està do-
nant molt suport», va afegir. L'ob-
jectiu del gironí, de  anys, és ser
campió del món amb Yamaha i
intentar tornar a la seva fàbrica el
número .

Viñales va arribar a l’equip fa
tres anys procedent de Suzuki i

durant aquest temps ha obtingut
sis victòries, nou poles i  podis
en  carreres amb la marca. Va
ser tercer en la classificació final
de MotoGP el  i , i quart
en . 

Per la seva banda, el màxim res-
ponsable de l'equip, Lin Jarvis, va
subratllar que veu el seu pilot
«molt motivat, fort físicament i
llest per donar el màxim i extreure
el millor de la seva YZR-M». «La
seva decisió de renovar tan aviat
per dos anys més mostra la força
del nostre reconeixement mutu i
subratlla la convicció compartida
que junts podem competir pel tí-
tol mundial», va afegir.

Maverick Viñales seguirà a
Yamaha fins al proper 2022
El pilot gironí es marca l’objectiu de guanyar el Mundial de MotoGP i diu
que «ara vull estar concentrat, sense perdre temps pensant en el futur»

Maverick Viñales, en la inauguració de la seu del club de fans a Roses el desembre passat. GERARD BLANCHE

■ El Sarrià patia perquè la lesió
que es va fer Pórtulas dissabte
passat contra el Còrdova no fos
greu, com inicialment es temia, i
una vegada fetes les primeres pro-
ves s’han rebaixat les alarmes. El
jugador té un esquinç de lliga-
ments al turmell i haurà d’estar un
mes i mig de baixa, pendent que
divendres tingui nous resultats.
Aquest cap de setmana la lliga de
Divisió d’Honor Plata s’atura i no
es reprèn fins al  de febrer.

HANDBOL-UE SARRIÀ

Pórtulas estarà un
mes i mig de baixa

Breus

HANDBOL

La selecció espanyola celebra l’Europeu
visitant Pedro Sánchez i els Reis
■ El president del Govern, Pedro Sánchez, va rebre ahir la selecció es-
panyola d'handbol després de la seva brillant medalla d'or en el cam-
pionat d'Europa i els va qualificar com a «exemple per a la societat».
«Som -pel Govern d'Espanya- un aliat vostre i intentarem ajudar l'es-
port d'alta competició però també l'esport de base i universitari. Encara
que molts no arribin al vostre nivell, s'hauran educat en els valors de
sacrifici, superació i lliurament que representeu», va dir Sánchez. Els
jugadors i tècnics de la selecció, encapçalats pel preparador gironí Jordi
Ribera, també van anar a La Zarzuela, on els van rebre els Reis.

LLORET VILA ESPORTIVA-
LLEIDA LLISTA BLAVA

LLORET VILA ESPORTI-
VA: Serra, Gómez, Farré,
Plaza i Àlez Grau -cinc ini-

cial. També van jugar Noguero, Pérez, Lluís
Grau, Aguirre i Muñoz. LLEIDA LLISTA
BLAVA: Lluís Tomàs, Cañellas, Andreu To-
màs, Joseph i Duch -cinc inicial. També van
jugar Palazón, Gefflot. Sergi Folguera i Ge-
rard Folguera. GOLS: 0-1, m. 8, A. Tomàs; 1-
1, m. 26, Aguirre; 1-2, m. 34, Joseph; 2-2, m.
37, Gómez, 3-2, m. 38, Gómez, 4-2, m. 39, Gó-
mez; 4-3, m. 43, Joseph; 4-4. m. 49, Joseph. 

DdG LLORET

■El Lloret va empatar a casa amb
el Lleida en deixar-se remuntar
dos gols en els darrers minuts.

HOQUEI
OK LLIGA

4 4

HOQUEI

El Lloret empata en
deixar-se remuntar dos
gols als darrers minuts

■ Los Angeles Lakers va anunciar
que a hores d'ara se centra a con-
tinuar «donant suport a la família
Bryant» en aquest moment «molt
difícil», després de la defunció de
Kobe, la seva filla Gianna i set per-
sones més en un accident d'heli-
còpter, i que per això quedava
ajornat el derbi d’ahir davant Los
Angeles Clippers a l'Staples Cen-
ter. «Los Angeles Lakers volen
agrair a tothom l'enorme quanti-
tat de suport i condol. Aquest és
un moment molt difícil per a tots
nosaltres. Continuem donant su-
port a la família Bryant i compar-
tirem més informació a mesura
que estigui disponible», van indi-
car els representants del club en
un breu comunicat.

BÀSQUET

Els Lakers suspenen el
derbi amb els Clippers
per la mort de Bryant

Ribera, a la dreta, durant l’acte amb Pedro Sánchez. JUAN MEDINA/REUTERS

■ L’Athletic de Bilbao va eliminar
el Tenerife en els penals després
d’un emocionant empat digne de
la competició de la Copa del Rei
(-). Els visitants no li van perdre
la cara al partit tot i jugar amb un
home menys des del primer mi-
nut per l’expulsió del seu porter,
Herrerín. Els locals es van avançar
als primers instants de la prórro-
ga, però l’Athletic va empatar
quan només quedaven tres mi-
nuts per al final de l’afegit.

FUTBOL-COPA DEL REI

L’Athletic elimina el
Tenerife en els penals

GARATGE PLANA GIRONA-
CORREDOR MATÓ PALAFRUGELL

GARATGE PLANA GIRO-
NA: Llaverola, Gurri, Men-
des, Garcia i Pujol -cinc ini-

cial. També van jugar Mangas, Palacín, Her-
nández, Carles i Coll. CORREDOR MATÓ
PALAFRUGELL: Luzón, Abeal, Figa, Ramon i
Canet -cinc inicial. També van jugar Garcia,
Martínez, Aldrich, Ruiz i Palacín. GOLS: 0-1,
m. 15, Garcia; 1-1, m. 38, Mangas; 2-1, m. 41,
Mendes; 2-2, m. 42, Garcia; 3-2, m. 45, Her-
nández. ÀRBITRES: Gómez i Calonge.

DdG GIRONA

■ El Garatge Plana Girona va
 derrotar el Corredor Mató Palafru-
gell gràcies a un gol a cinc minuts
del final en un disputat partit.

HOQUEI
OK LLIGA
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El Girona derrota el Palafrugell
amb un gol a cinc minuts del final

Una falta en un intens moment del partit. MARC MARTÍ
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FEDERER SALVA SET 
PILOTES DE PARTIT A 
L’OPEN D’AUSTRÀLIA
Tres hores i mitja va necessitar Roger 
Federer per desfer-se d’un combatiu 
Tennys Sandgren. El suís, que va salvar 
fins a set pilotes de partit, el va superar 
per 3-6, 6-2, 6-2, 6-7 i 3-6 i es va 
classificar per a les semifinals de l’Open 
d’Austràlia. El seu rival a les semifinals 
serà el tenista serbi Novak Djokovic, que 
va derrotar en tres sets, 6-4, 6-3 i 7-6 
(1), el canadenc Milos Raonic. 

MAVERICK VIÑALES 
RENOVA AMB 
YAMAHA
El pilot català de MotoGP Maverick 
Viñales va renovar amb Yamaha fins al 
2022. El pilot de Roses, el primer que 
signa el nou contracte (tots els pilots 
tenen contracte fins a aquest any i ara 
han de negociar-ne la renovació), farà 
el seu quart any amb la marca 
japonesa. La temporada passada el 
català va ser tercer, per darrere de 
Marc Márquez i Andrea Dovizioso.

DONA’M JOC

LAURA RÀFOLS 
EXFUTBOLISTA I FISIOTERAPEUTA 

 

Hi havia una vegada... Ai-
xí és com comencen les 
llegendes o aquelles 
històries tan antigues 
que penseu que no po-

dien haver passat, oi? Doncs un dia 
de sobte em vaig trobar llegint una 
notícia de l’Argentina que em va fer 
retrocedir 15 anys enrere. ¿Recordeu 
quan fa uns anys les noies que practi-
caven algun esport no tenien prou di-
ners per pagar les fitxes, el material 
ni l’autocar per desplaçar-se en els 
partits que es jugaven fora? En aque-
lla època era impensable que una em-
presa invertís diners en promocionar 
l’esport femení. Així doncs, el que fe-
ien les noies era buscar-se una via al-
ternativa, poc apropiada en la meva 
opinió, però que suposo que era la 
més efectiva i eficient en aquell mo-
ment. L’alternativa era fer aquells ca-
lendaris en què sortien sense roba. 
Diguem-ne que eren calendaris erò-
tics en què hi havia dones despulla-
des i un camp de futbol. 

Suposo que quan el feien totes es-
taven d’acord en treure’s la roba i ser 
fotografiades, però el problema era el 
precedent que creaven en la societat. 
Les dones, per poder aconseguir di-
ners, han d’anar o bé ensenyant cui-
xa o despullades perquè els fem cas. 
Traiem el valor del que realment s’es-
tà fent, que és practicar un esport de la 
mateixa manera que fan els nois. No 

Menys roba, 
més expectació?

podem esperar que per ensenyar més 
carn ens hagin de fer més cas. És com 
una espècie de cultura o creença que 
tenim ficada en el subconscient, se-
gons la qual només som interessants 
pel nostre cos. Però això no té cap sen-
tit, i menys en aquesta època. 

Doncs jo –que em pensava que ja ho 
havíem superat, que això era cosa del 
passat i que ja no se’ns valorava pel fí-
sic, sinó per tot el que podem arribar a 
fer– l’altre dia estava navegant per 
Twitter quan de sobte em vaig trobar 
una foto: eren uns maniquins de no-
ia que portaven la roba de l’equip de 
futbol del Club Atletico Boca Juniors. 
Per sorpresa meva, les noies ensenya-
ven tota la panxa i portaven els pan-
talons caiguts, deixant intuir l’inici de 
la roba interior. Com pot ser que en-
cara estigui passant això avui dia? De 
debò creieu que ensenyant més cos 
les noies són més interessants? Així 
aconseguirem que hi hagi més expec-
tació? Doncs, la veritat, sabeu què en 
penso? Que si l’expectació ve de ma-
nera única i exclusiva per veure noies 
amb pantalons curts i poca roba, 
aquesta gent ja es pot quedar a casa. 
No necessitem aquest tipus de gent al 
nostre costat. De fet, el que hauríem 
de fer si ho veiem o sentim és dir-ho, 
és denunciar que aquestes coses no 
poden passar i que aquestes degene-
racions mentals han de tractar-se 
professionalment.e

BIENVENIDO VELASCO / EFE

Rodrigo Moreno i Antoine 
Griezmann en el partit 

entre el València i el 
Barça de dissabte.  

MIGUEL ÁNGEL POLO  / EFE 
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piloto catlán para su futuro más 
próximo. Con tan solo 25 años, 
Mack es uno de los hombres más 
prometedores que actualmente 
podemos encontrar en la parrila de 
MotoGP. 
 
MAVERICK, FELIZ “Siento que esta-
mos avanzando en la dirección co-
rrecta y para mí era muy importante 
hacer este anuncio antes del co-

M
averick Viñales 
seguirá en el equi-
po oficial de Ya-
maha como míni-
mo hasta el final 

de la temporada 2022. El piloto de 
Roses , cuyo contrato expiraba al tér-
mino del curso 2020, ha renovado  
con la escudería de Iwata para las 
dos próximas temporadas 2021 y 
2022. Se convierte así en el primer pi-
loto que blinda su futuro más allá 
de la presente temporada. 
En su comunicado emitido ayer, 
Yamaha reivindica el “pilotaje, 
motivación y consistencia” que 
Maverick ha demostrado hasta 
durante las tres últimas tempora-
das (llegó al equipo en 2017) defen-
diendo sus colores en la clase reina 
del Mundial de MotoGP. 
“Esta exitosa colaboración le ha 
permitido obtener un tercer puesto 
en la general en 2017, un cuarto 
puesto en 2018 y otro tercero en 
2019”, recuerda Yamaha, que tam-
bién subraya “las seis victorias y 19 
podios logrados por Viñales, inclu-
yendo su carrera de debut con 
Yamaha y la victoria número 500 
en el GP de Le Mans, ambas en 
2017, así como las nueve poles obte-
nidas después de 55 grandes pre-
mios” disputados a lomos de la 
YZR-M1. Estas brillantes cifras han 
hecho que Yamaha confíe en el 

El de Roses seguirá 
pilotando para la 
marca japonesa dos 
campañas más y             
se convierte en el único 
piloto en blindar su 
futuro más de un curso 

MOTOGP   ► GRAN APUESTA DE LA ESCUDERÍA DE IWATA

Viñales renueva con 
Yamaha hasta 2022

La escudería 
destacó sus cifras 
y “el pilotaje, 
motivación  
y constancia”         
del figuerense

“Quiero estar 
concentrado en 
2020, sin perder 
tiempo pensando 
en mi futuro”, 
afirmó Maverick

Maverick declaró 
sentirse muy 
satisfecho tras 
anunciar su 
renovación con 
Yamaha antes 
de que dé 
comienzo                   
la temporada  
de MotoGP

mienzo de la temporada. Estoy alta-
mente motivado. Quiero estar con-
centrado en hacerlo bien en 2020, 
sin perder el tiempo pensando en 
mi futuro”, ha explicado Maverick, 
que se ha pasado el invierno tra-
bajado de manera intensiva en su 
preparación física y puliendo su pi-
lotaje en el circuito de Catar. Dicho 
trazado será la sede de la primera 
prueba de esta temporada, la cual 
dará inicio el próximo 8 de marzo y se 
alargará hasta el 15 de noviembre. 
Yamaha hace así una clara apuesta 
por Viñales, el úinico piloto que les 
ha dado victorias en las dos anterio-
res temporadas, a la espera de la 
decisión de Valentino Rossi sobre 
su futuro cuando el italiano, que 
cumple 41 años el próximo 16 de fe-
brero, estudia si seguir en activo.

LAURA LÓPEZ ALBIAC 
Barcelona

tra de oro demuestran la buena 
salud del balonmano en nuestro 
país”, comentó Pedro Sánchez. 
Además, el dirigente socialista enfa-
tizó la figura del azulgrana Raúl 
Entrerríos y lo calificó de “para-
digma de esta selección”. 
Acto seguido, los campeones fue-
ron recibidos por los Reyes de 
España en el Salón Magnolias del 
Palacio de La Zarzuela, quienes reci-
bieron sendas camisetas con los 
nombres de Felipe y Letizia. Los 
monarcas saludaron uno a uno a 
los jugadores y al cuerpo técnico de 
un equipo que ha hecho historia. 
Gonzalo Pérez de Vargas, Raúl 
Entrerríos, Aitor Ariño y Aleix 
Gómez se reincorporan hoy por la 
mañana al trabajo con el Barça.

D
os días después de lograr el 
segundo oro europeo conse-
cutivo, los Hispanos vivieron 

ayer una intensa jornada con recep-
ciones en la Moncloa y en La Zarzuela.  
Acompañados por José Manuel 
Rodríguez Uribes (nuevo ministro 
de Cultura y Deportes) y Francisco 
Blázquez (presidente de la Federa-
ción Española de Balonmano), el se-
leccionador Jordi Ribera y los juga-
dores iniciaron el día visitando al pre-
sidente del Gobierno. 
“Sois un ejemplo para la sociedad 
y debéis vivirlo con mucha satisfac-
ción. Enhorabuena, nos estáis 
malacostumbrando. La plata en el 
Mundial de las ‘Guerreras’ y la vues-

La selección española 
hizo historia en el 
Europeo y ayer tuvo el 
reconocimiento de las 
autoridades del país

BALONMANO    ► ENTRERRÍOS, CENTRO DE LOS ELOGIOS

Doble homenaje 
a los ‘Hispanos’

DAVID RUBIO 
Barcelona

El presidente 
Pedro Sánchez y 
los reyes Felipe y 
Letizia recibieron 
a los campeones 
de Europa  

Los campeones 
de Europa fueron 
recibidos por los 
reyes de España y 
después visitaron 
al presidente 
Pedro Sánchez en 
La Moncloa // EFE
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d’escriure alguna cosa, però 
cada vegada que ho intento co-
menço a plorar de nou només 
pensant en tu, la bonica Gigi i 
l’amistat / vincle / germandat 
que vam tenir!». I segueix com-
pletament trencat. ¡Estic des-
consolat i devastat, germà!, 
t’estimo germà gran. El meu 
cor està amb Vanessa i les ne-
nes. ¡Et prometo que continua-
ré amb el teu llegat! ¡Signifiques 
molt per a tots nosaltres, espe-
cialment per als Lakers, i és la 
meva responsabilitat posar 
aquesta «merda» a la meva es-
quena i continuar així! ¡Sisplau, 
dona’m la força des del cel i 
cuida’m!». 

Les mostres d’emoció van re-
córrer tota l’NBA, cada partit, i 
no només de bàsquet, sinó tam-
bé de tennis, a Austràlia. I pa-
ral·lelament es van coneixent 
detalls de la seva vida. Per 

exemple, segons va publicar la 
revista People, Bryant i la seva 
dona tenien un pacte infrangi-
ble: no volar mai junts en he-
licòpter. La decisió del matri-
moni revela una precaució per 
evitar que un possible accident, 
com el que va tenir lloc aquest 
diumenge, els afectés a tots dos, 
pares de quatre filles. 

Ahir es va saber també que 
els productes comercials de Ni-
ke relacionats amb Kobe Bryant 
han deixat d’estar disponibles 
perquè s’han esgotat, segons 
un portaveu de la marca espor-
tiva. I Paulo Coelho, l’escriptor 
brasiler més llegit i traduït a tot 
el món, va anunciar ahir que 
pretén destruir l’esborrany del 
llibre infantil que escrivia jun-
tament amb Bryant des de feia 
mesos, perquè ha perdut el sen-
tit després de la mort de l’ídol 
del bàsquet mundial. H

AFP

AP / RINGO H.W. CHIU

sades d’agressió sexual. La pèr-
dua d’una figurada tan adora-
da i de tantes altres vides és 
una tragèdia», van escriure. 
«Però creiem que la nostra obli-
gació com a organització de no-
tícies és a dir al públic tota la 
veritat com la sabem sobre fi-
gures i institucions, populars o 

impopulars, en moments opor-
tuns o inoportuns». 

A les mateixes pàgines del Post 
es van llegir, com en molts altres 
mitjans, anàlisis i columnes que 
no eludeixen el debat després de 
la tràgica mort. «¿Com tractem 
l’herència d’homes destacats 
acu sats de fer coses terribles? ¿És 

possible fer aconseguir una abso-
lució simplement vivint adequa-
dament com a marit, pare o sim-
plement persona?», es planteja-
va a les pàgines d’opinió Molly 
Roberts. «Són preguntes difícils 
de respondre, però el pitjor que 
podem fer és no permetre’ns si 
més no plantejar-les». H

BÀSQUET 3 El president de la Federació va dir, durant la presentació 
del logo del torneig, que batallarà perquè l’Europeu femení 2021 
sigui «l’Eurobàsquet del canvi». La ciutat de València serà una de 
les seves seus. El torneig es disputarà a Espanya i França.

Garbajosa aposta per l’Eurobàsquet femení

BÀSQUET 3 El Tofas Bursa va 
aprendre la lliçó del Palau i no 
es va deixar sorprendre pel Jo-
ventut (91-76). Amb el triomf, 
els turcs s’acosten a quarts de 
l’Eurocup. La defensa del Tofas 
va anul·lar Prepelic (3 punts). Di-
mitrijevic i Harangody, amb 15 
punts cada un, van ser els més 
destacats a la Penya.

El  Joventut cau a la 
pista del Tofas Bursa

carrer 1

FUTBOL 3 El Wuhan Zall, equip de 
futbol de la ciutat xinesa de 
Wuhan que entrena l’espanyol 
José González, arribarà avui a 
Màlaga per a una concentració a 
Sotogrande (Cadis) sense presen-
tar, segons va informar la Junta 
d’Andalusia, cap simptomatolo-
gia del coronavirus, brot sorgit 
en aquesta població asiàtica.

L’equip de Wuhan 
viatja a Sotogrande

MOTOCICLISME 3 MOTOGP

Yamaha renova 
Viñales fins a 
l’estiu del 2022

M
onster Yamaha ha 
tornat a avançar-se 
a tothom. Fa tres 
anys, renovant Va-

lentino Rossi, es va avançar al 
periple 2019-2020, que acaba 
aquest any, i va ser qui primer 
es va assegurar un magnífic per 
als següents dos anys. Aquesta 
vegada, quan resten poc menys 
de 10 dies perquè el Mundial de 
MotoGP arrenqui, a  Sepang 
(Malàisia), amb el primer test de 
pretemporada, Lin Jarvis ha 
anunciat que Maverick Viñales, 
que molts col·locaven com la 
gran aposta de Ducati per al se-
güent cicle, és a dir, el 2021-
2022, ha firmat fins al 2022. 

Viñales serà l’únic pilot ofi-
cial que afrontarà el primer 
gran premi de la temporada, 
que corre a casa, ja que acaba 
d’anar-se’n a viure a Doha (Qa-
tar), amb tres anys assegurats 
en MotoGP. Tots els altres, co-
mençant per l’octacampió 
Marc Márquez (Honda) com el 
mateix Doctor (Yamaha), passant 
per la jove parella de Suzuki, 
Àlex Rins i Joan Mir, i els ducatis-
tes Andrea Dovizioso i Danilo Pe-
trucci, hauran de negociar du-
rant els pròxims mesos el seu 
contracte, amb tota seguretat, 
com ha fet Viñales per un perío-
de de dos anys més. 

Des de fa ja quatre anys, 
els pilots importants sem-
blen posar-se d’acord a l’hora 
de renovar els seus contrac-
tes per un espai de dos anys 
per així tenir tots les portes 

obertes de tots els equips una 
vegada complertes les dues 
temporades. Ara a Yamaha 
només li queda saber si la mo-
to 2020 li agrada a Rossi i, per 
tant, renova dos anys més o es 
jubila i fitxen el francès Fabio  
Quartararo, com a com pany 
de Viñales. H

El pilot de Roses, pretès per Ducati, és  
el primer ‘magnífic’ que s’assegura el futur

EMILIO PÉREZ DE ROZAS 
BARCELONA

33 Maverick Viñales.L’homenatge de DeRozan, dels Spurs, al seu ‘gran germà’ Kobe.

Policies i bombers al lloc on es va estavellar l’helicòpter.
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Sortint des del Si Us Plau el grup de dalt va netejar la platja fins a l'Hotel Terraza, i el del sota fins a l'espigó de
la Rambla Riera Ginjolers

Una setantena de vilatans netegen la
platja de Les Botxes de Roses
 28/01/2020

Roses es bolca en la neteja de les seves platges, plenes de brutícia pel temporal
Glòria

“Només recollir el plàstic i tot allò que no sigui natural, les canyes i les algues i
demés material vegetal es queda a la platja per a que el recullin i escombrin els
professionals de la neteja”.
Sota aquestes indicacions donades per de l’alcaldessa de Roses, Montse Mindan,
una setantena de rosincs i rosinques, entre d’ells molt de francesos amb segona
residència a casa nostra, van netejar ahir la platja de Les Botxes de Roses.
La neteja es va dividir en dos grups després que a cada voluntari se li donés uns
guants i una bossa d’escombraries. Un va sortir des del Cafè Si Us Plau i va netejar la
sorra fins a l’Hotel Terraza, i l’altre va anar en direcció contraria, fins a l’espigó de la
Rambla Riera Ginjolers.

“Una iniciativa, aquesta de netejar les platges de Roses, que va sortir de la
pròpia ciutadania dient-nos de la seva voluntat de recollir tots aquests plàstics
que ens ha tornat el mar després del temporal Glòria”, va desvetllar l’alcaldessa.

Tot i el dia, un dilluns, i l’horari laboral que en que es va programar, a les 4 de la
tarda, van ser molts els ciutadans que van voler donar el seu cop de mà en la neteja
de la platja, “sí, estem molt contents de la resposta de la gent, i és que vam
decidir no esperar al cap de setmana perquè eren molts de dies i per això ho hem
programat pels dies de cada dia un parell d’horetes a la tarda”, va explicar
Mindan.  

El regidor de Medi Ambient, Francesc Giner va anunciar que “si queda net el tram
que va des de l’espigó de la Rambla Riera Ginjolers fins a l’Hotel Terraza -com
així va ser- demà -avui- es farà el tram entre l’Hotel Terraza i la bocana de Santa
Margarida, i si el acabem després farem la platja de La Punta”.

El regidor va anunciar que per saber quin tram es netejarà cada dia només cal seguir
el Facebook de l’Ajuntament de Roses.

Així, per exemple, s’ha convocat avui als vilatans al pàrquing de l’Hotel Marítim, al
costa del monument al Turista per netejar la platja de Santa Margarida fins a la
bocana.

Tags: A Roses, Ajuntament de Roses, Alt Empordà, Badia de Roses, Brossa, Cap de Creus, Catalunya, Costa
Brava, Deixalles, Empordà, Girona, Neteja de les platges, Plàstics, Platja de Les Botxes, Residus, Roses,
Setantena de rosincs i rosinques, Vila de Roses
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A la zona esportiva s'ubicarà la central xarxa i central de producció de calor de biomassa

Roses disposarà d’una xarxa de calor de
biomassa que reduirà el consum
energètic i l’emissió de CO2
 28/01/2020

La xarxa i central de producció de calor per caldera de biomassa es construirà a la
zona esportiva entre l’Estadi de Futbol del Mas Oliva, la Piscina Municipali el
Pavelló Poliesportiu

Demà dimecres, 29 de gener, s’inicien a la zona esportiva de Roses les obres de
construcció d’una xarxa i central de producció de calor per caldera de biomassa, que
permetrà donar servei de calefacció i aigua calenta a la Piscina Municipal, al Pavelló
Poliesportiu i a l’Estadi del Mas Oliva. El projecte, que compta amb un pressupost de
590.000 € i està finançat pel fons FEDER, suposarà un important estalvi energètic i
d’emissió de CO2 i contempla  possibles ampliacions per poder incloure altres
instal·lacions municipals en un futur.

El projecte té per objectiu assolir una doble millora: l’estalvi energètic i la reducció
de les emissions de gasos d’efecte hivernacle a l’atmosfera. Concretament,
l’actuació permetrà un estalvi anual de 174 tones de CO2 (l’equivalent a les
emissions de 174 vehicles), així com un estalvi de 767.000 kwh per any de gas. La
producció de calor es realitzarà amb biomassa forestal, amb un consum anual
previst de 267 tones d’estella forestal provinent de boscos gestionats de manera
sostenible.

Les obres s’iniciaran demà amb el tancament de la zona de treball on es construirà
el nou edifici que acollirà la instal·lació. Es tracta d’una edificació de 130 m2 que
inclourà l’espai destinat a la sitja, sala de calderes i un espai d’accés per a les
boques de descàrrega pneumàtica. L’edifici es construirà amb bloc de formigó
revestit exteriorment amb xapa ondulada grisa, seguint la línia d’altres edificis de la
zona esportiva.

A part de les obres previstes per a la posada en funcionament de la nova instal·lació,
es realitzaran també treballs de millora de l’eficiència energètica en els edificis que
formaran part de la xarxa de calor. En concret, es procedirà a la substitució de 54
punts de llum per leds al Pavelló Poliesportiu i dels 20 focus actuals de les torres
d’il·luminació de l’Estadi Mas Oliva.

Els treballs s’iniciaran amb el tancament de la zona de treball, que afectarà
parcialment l’aparcament posterior de la zona esportiva. Els treballs d’obertura de
rases posteriors poden també afectar parcialment l’accés a les instal·lacions, que
seran comunicats oportunament als usuaris.

Aquest projecte està cofinançat per l’Ajuntament de Roses, el Fons Europeu de
Desenvolupament Regional de la Unió Europea en el marc del programa operatiu
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A la zona esportiva s'ubicarà la central xarxa i central de producció de calor de biomassa

Roses disposarà d’una xarxa de calor de
biomassa que reduirà el consum
energètic i l’emissió de CO2
 28/01/2020

La xarxa i central de producció de calor per caldera de biomassa es construirà a la
zona esportiva entre l’Estadi de Futbol del Mas Oliva, la Piscina Municipali el
Pavelló Poliesportiu

Demà dimecres, 29 de gener, s’inicien a la zona esportiva de Roses les obres de
construcció d’una xarxa i central de producció de calor per caldera de biomassa, que
permetrà donar servei de calefacció i aigua calenta a la Piscina Municipal, al Pavelló
Poliesportiu i a l’Estadi del Mas Oliva. El projecte, que compta amb un pressupost de
590.000 € i està finançat pel fons FEDER, suposarà un important estalvi energètic i
d’emissió de CO2 i contempla  possibles ampliacions per poder incloure altres
instal·lacions municipals en un futur.

El projecte té per objectiu assolir una doble millora: l’estalvi energètic i la reducció
de les emissions de gasos d’efecte hivernacle a l’atmosfera. Concretament,
l’actuació permetrà un estalvi anual de 174 tones de CO2 (l’equivalent a les
emissions de 174 vehicles), així com un estalvi de 767.000 kwh per any de gas. La
producció de calor es realitzarà amb biomassa forestal, amb un consum anual
previst de 267 tones d’estella forestal provinent de boscos gestionats de manera
sostenible.

Les obres s’iniciaran demà amb el tancament de la zona de treball on es construirà
el nou edifici que acollirà la instal·lació. Es tracta d’una edificació de 130 m2 que
inclourà l’espai destinat a la sitja, sala de calderes i un espai d’accés per a les
boques de descàrrega pneumàtica. L’edifici es construirà amb bloc de formigó
revestit exteriorment amb xapa ondulada grisa, seguint la línia d’altres edificis de la
zona esportiva.

A part de les obres previstes per a la posada en funcionament de la nova instal·lació,
es realitzaran també treballs de millora de l’eficiència energètica en els edificis que
formaran part de la xarxa de calor. En concret, es procedirà a la substitució de 54
punts de llum per leds al Pavelló Poliesportiu i dels 20 focus actuals de les torres
d’il·luminació de l’Estadi Mas Oliva.

Els treballs s’iniciaran amb el tancament de la zona de treball, que afectarà
parcialment l’aparcament posterior de la zona esportiva. Els treballs d’obertura de
rases posteriors poden també afectar parcialment l’accés a les instal·lacions, que
seran comunicats oportunament als usuaris.

Aquest projecte està cofinançat per l’Ajuntament de Roses, el Fons Europeu de
Desenvolupament Regional de la Unió Europea en el marc del programa operatiu
FEDER de Catalunya i per la Diputació de Girona.
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HOME  ROSES  MUNICIPI  S’INICIA LA XARXA DE CALOR DE BIOMASSA DE ROSES QUE REDUIRÀ EL
CONSUM ENERGÈTIC I L’EMISSIÓ DE CO2

Demà dimecres, 29 de gener, s’inicien a la zona esportiva de Roses les obres

de construcció d’una xarxa i central de producció de calor per caldera de

biomassa, que permetrà donar servei de calefacció i aigua calenta a la

Piscina Municipal, al Pavelló Poliesportiu i a l’Estadi del Mas Oliva. El projecte,

que compta amb un pressupost de 590.000 € i està finançat pel fons FEDER,

suposarà un important estalvi energètic i d’emissió de CO2 i contempla

possibles ampliacions per poder incloure altres instal·lacions municipals en

un futur.

El projecte té per objectiu assolir una doble millora: l’estalvi energètic i la

reducció de les emissions de gasos d’efecte hivernacle a l’atmosfera.

Concretament, l’actuació permetrà un estalvi anual de 174 tones

de CO2 (l’equivalent a les emissions de 174 vehicles), així com un estalvi de

767.000 kwh per any de gas. La producció de calor es realitzarà amb

biomassa forestal, amb un consum anual previst de 267 tones d’estella

forestal provinent de boscos gestionats de manera sostenible.

Les obres s’iniciaran demà amb el tancament de la zona de treball on es

construirà el nou edifici que acollirà la instal·lació. Es tracta d’una edificació

de 130 m2 que inclourà l’espai destinat a la sitja, sala de calderes i un espai

d’accés per a les boques de descàrrega pneumàtica. L’edifici es construirà

amb bloc de formigó revestit exteriorment amb xapa ondulada grisa, seguint

la línia d’altres edificis de la zona esportiva.

A part de les obres previstes per a la posada en funcionament de la nova

instal·lació, es realitzaran també treballs de millora de l’eficiència energètica

en els edificis que formaran part de la xarxa de calor. En concret, es

procedirà a la substitució de 54 punts de llum per leds al Pavelló Poliesportiu

i dels 20 focus actuals de les torres d’il·luminació de l’Estadi Mas Oliva.

Els treballs s’iniciaran amb el tancament de la zona de treball, que afectarà

parcialment l’aparcament posterior de la zona esportiva. Els treballs

d’obertura de rases posteriors poden també afectar parcialment l’accés a les

instal·lacions, que seran comunicats oportunament als usuaris.

Aquest projecte està cofinançat per l’Ajuntament de Roses, el Fons Europeu

de Desenvolupament Regional de la Unió Europea en el marc del programa

operatiu FEDER de Catalunya i per la Diputació de Girona.
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HOME  ROSES  JOVENTUT  ELS JOVES DE ROSES ES REUNIRAN DISSABTE PER COMPARTIR I DEBATRE
PROPOSTES QUE PRESENTARAN A L’AJUNTAMENT

El proper dissabte 1 de febrer (16 h), el CAR de Roses acollirà una trobada
promoguda per la Comissió Jove de Roses, amb el propòsit de donar veu als i
a les joves del municipi a través d’un espai comú on puguin parlar de les
seves inquietuds i necessitats i recollir propostes que, posteriorment, es
traslladaran a l’Ajuntament.

Per aconseguir la màxima participació, la Comissió Jove de Roses està fent
aquests dies una crida a través de xarxes socials i altres mitjans, convidant el
jovent a assistir a la trobada de dissabte i donar la seva opinió entorn a la
pregunta Roses Mola? Durant la sessió de dissabte es realitzaran diferents
dinàmiques que permetin abordar temàtiques, avançar en el debat i recollir
propostes d’una manera absolutament participativa.

Paral·lelament, la comissió ha posat en marxa una enquesta online on es

plantegen consultes entorn aspectes diversos del municipi, com ara inclusió;

activitats culturals, esportives i lúdiques; salut i benestar; medi ambient;

educació, formació i ocupació; o habitatge. Es pot accedir a l’enquesta a

través de l’enllaç resilience.earth/roses-mola/

La Comissió Jove de Roses està formada una dotzena de nois i noies

representatius del jovent rosinc, amb participants de diferents perfils i

edats, nivells d’estudis, ocupacions laborals, procedències i cultures. La

creació d’aquest “grup motor” s’emmarca dins l’elaboració del nou Pla Local

de Joventut, encarregat de marcar les actuacions i polítiques a realitzar en

matèria juvenil durant els propers 4 anys a Roses.

La missió de la comissió és la d’impulsar accions participatives i trobades

com la del proper dissabte, amb les quals implicar el major nombre de joves

de la població en la planificació i priorització d’accions i programes juvenils.
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territori

Ja tenim Reis per al Carnaval
de Roses 2020

Activat a Girona la fase
d’emergència del Pla de
protecció civil municipal pel
risc de desbordament de
l’Onyar

Obertes les inscripcions per
participar en el Carnaval de
Roses 2020

EL MÉS LLEGIT

10 de Gener de 2020

14 de Desembre de 2017

9 de Gener de 2020

15 de Desembre de 2017

18 de Gener de 2020

27 de Gener de 2020

20 de Gener de 2020

4 de Març de 2019

21 de Gener de 2020

15 de Gener de 2020
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L’Ajuntament de Roses
dona veu als joves per
decidir les polítiques de
joventut dels propers 4
anys

30 de Desembre de 2019  0

Arriben a Roses les Nits del
Car Jove

27 de Gener de 2018  0

El CAR Jove de Roses renova
el Servei Educatiu amb
l’ampliació d’activitats i
horaris

17 de Maig de 2017  0

Els joves de Roses es reuniran
dissabte per compartir i debatre
propostes que presentaran a
l’Ajuntament

JOVENTUT 28 de Gener de 2020  guiaderoses  0

ULTIMA HORA   Càtedra de RosesACTIVITATS ROSES

     CONTACTA

INICI ROSES AGENDA ACTIVITATS ALT EMPORDÀ CARNAVAL TERRITORI CATALUNYA MÓN

MAGAZINE





El alud de voluntarios para limpiar las playas del litoral catalán tras
el paso del temporal ‘Gloria’ ha puesto de relieve una vez más el
problema de la contaminación del mar por culpa de los plásticos. La
borrasca arrastró hasta las playas y paseos marítimos, troncos, peces
muertos y también envases, plásticos y todo tipo de basura que se
encontraba en el fondo del mar. Algunos de los voluntarios que han
trabajado estos días en las playas de Girona han difundido imágenes
a través de las redes de los envases que han recogido y que se
encontraban en el mar desde hacía al más 40 años.

Es el caso de un envase de Tubi Tabi, un helado de Frigo que se dejó
de comercializar en el año 1993 y que ha sido encontrado entre las
algas en el paseo de Roses. O el de un envase de la conocida marca
Mistol, con un diseño de finales de los años 70 y principios de los 80
que fue hallado en la riera de Llémena y que ha publicado el Diari de
Girona.

La respuesta en las redes no se ha hecho esperar y mientras algunos
compartían también sus instantáneas muchos usuarios han
lamentado que estos plásticos hallan estado durante más de tres
décadas en el fondo del mar.

Los mejores ‘memes’
del sexto programa de
‘La Isla de las
Tentaciones’

Una mujer en bañador y
con una pancarta en
recuerdo de Kobe Bryant
invade la carrera de esquí
de Schladming

Se busca 'cole' para
Archie: estas son las
opciones de Harry y
Meghan en Canadá

Directo Torra anuncia una comparecencia sorpresa a las 12 horas desde el Palau de la Generalitat

EN PERFECTO
ESTADO El temporal ‘Gloria’ devuelve plásticos de

más de 40 años a las playas de Girona

  0 Algunos usuarios comparten en las redes los hallazgos de productos y envases que
dejaron de fabricarse hace tiempo

Uno de los envasos de más de 20 años hallado en el paseo de Roses después del temporal 'Gloria'. (Miquel Brull /
@BrullMikel)
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Actualizado a
28/01/2020 18:51

Si, como consecuencia de la borrasca ‘Gloria’, te has encontrado, en la
orilla en la playa o bien junto a algún río, algún objeto curioso o
antiguo que te haya llamado la atención, te invitamos a explicarnos
tu experiencia y a compartir la fotografía. Escribe, adjuntando tus
datos personales de contacto, a participacion@lavanguardia.es.

¡Participa!

¿Has encontrado algún objeto devuelto por el
mar?

Normas de participación

Al minuto
Horario y dónde ver el Zaragoza - Real
Madrid de la Copa del Rey

Juicio a la antigua cúpula de los
Mossos d’Esquadra, en directo

El patrón del ‘Rúa Mar’ falleció por
hipotermia

La doble cara de Fiama en ‘La isla de
las tentaciones’

Desaparecida una menor en Lleida

Rafa Nadal - Dominic Thiem: Horario
y dónde ver por TV el Open de
Australia 2020, en directo

Local /  Girona
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